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Zápis z výroční členské schůze klubu Mbh králíků konané 
v Prostějově dne 10. prosince 2016. 
 
Přítomní:  
Blažek Josef, Brabec Jaroslav,  Foltýn Stanislav, Hénik Radoslav, Kaiser Michal, Kozel Jan, 
Matúšů Pavel, Mejzlík Jiří, Mgr. Nečasová Marcela , Novák Miroslav, Slavík Vratislav, Šujan 
Ladislav  
 
Nový člen: Biernat Vladislav 
Hosté: Červinka Tomáš, Emr Čestmír  
    
Program: 
1/ Zahájení, přivítání přítomných 
2/ Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
3/ Zpráva předsedy klubu 
4/ Zpráva jednatele klubu 
5/ Zpráva pokladníka klubu 
6/ Zpráva revizní komise 
7/ Vyhlášení výsledků speciálky 
8/ Zhodnocení speciálky posuzovatelem př. Tomášem Červinkou 
9/ Předání dárkového balíčku př. Brabcovi k jeho životnímu výročí 
10/Přijetí nového člena do našeho klubu 
11/Diskuze 
12/Usnesení 
13/Závěr 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
K bodu 1: 
Jednatel klubu př. Mejzlík zahájil výroční členskou schůzi klubu, na které přivítal všechny 
přítomné včetně posuzovatele králíků př. Tomáše Červinky. Přítomní uctili minutou ticha 
památku př. Aloise Slováka ,člena klubu, který zemřel 25.10.2016 ve věku 71 let.  
 
K bodu 2: 
Jako zapisovatel na výroční schůzi byl zvolen př. Michal Kaiser, jako ověřovatel zápisu př. 
Jaroslav Brabec. 
 
K bodu 3: 
Zprávu předsedy klubu přednesl za nepřítomného přítele Zbraňka, který se omluvil 
z vážných rodinných důvodů, jednatel klubu. Připomenul historii šlechtění, sledování svých 
chovů a předávání získaných zkušeností od zkušených dlouholetých chovatelů. Navrhl 
zahrnout do připomínek k novému vzorníku navýšení hmotnosti do 4,50 kg, protože Mbh 
v současné době k tomu směřuje a bylo by to také v souladu s evropským vzorníkem. Počítá 
se také s tím, že nový vzorník bude platit opět řadu let a nebylo by vhodné potom žádat opět 
o povolení nějakých výjimek. Připomenul, že důraz je třeba klást na čistě bílou barvu. Uvedl, 
že ve výstavní činnosti je náš klub srovnatelný s ostatními, některé i předčíme. Dále 
připomenul, že ho mrzí, že příliš neprosazujeme plemeno v zahraničí. Připomenul také 
regenerační křížení, je na začátku a na výsledky je třeba počkat. Dále byli přítomní 
seznámeni s registrací králíků v roce 2016 ke dni 10.12.      
 
K bodu 4: 
Jednatel klubu seznámil přítomné se stavem členské základny. Na začátku letošního roku 
měl klub 23 členů a 3 čestné členy. V průběhu roku skončili v klubu na vlastní žádost př. 
Navrátil, Emr, Kadeřábková a př. Alois Slovák zemřel. Klub měl v této chvíli 19 členů a 3 
čestné členy. Složení výboru a revizní komise se od minulé výroční schůze nezměnilo. Výbor 
se společně s RK v tomto roce sešel 4x. Dále pohovořil o výstavní činnosti během roku-
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Držovice, Němčice nad Hanou, Malhotice, Valašské Klobouky, CVMK Olomouc, Boskovice, 
Bohdalov, Kolín, Lysá nad Labem, Přerov. Na dnešní speciálku bylo přihlášeno celkem 85 
králíků, což zde pravděpodobně nikdy nebylo, vystavili téměř všichni chovatelé z Moravy a 
výsledky jsou uvedeny ve výstavním přehledu. Dále připomněl, že klubový příspěvek na rok 
2017 činí opět 200,- Kč s termínem zaplacení do 31.3.2017. O speciálkách v Kolíně a 
Prostějově je chovatelská veřejnost informována pravidelně i prostřednictvím časopisu 
Chovatel. Průběžně jsou zasílána do našeho časopisu blahopřání k životním výročím 
jednotlivých členů. V průběhu letošního roku vyšly dva IZ, př. Melcr je majitelem P chovu, 2 
členové klubu započali s regeneračním křížením. Dále připomněl, že v příštím roce je třeba 
kromě výstavní činnosti si připomenout 30. výročí založení klubu, zajistit řádné volby na příští 
speciálce, pokračovat s regeneračním křížením a snažit se získávat další chovatele do 
klubu. 
 
K bodu 5: 
Pokladní zprávu přednesl pokladník klubu př. Šujan. Podrobně seznámil přítomné se stavem 
pokladny za období od poslední speciálky v Prostějově ke dni 10.12.2016. Oznámil 
přítomným, že chce z důvodu zdravotních skončit ve funkci pokladníka.  
 
K bodu 6: 
Zprávu revizní komise přednesl př. Hénik. Revize pokladny byla provedena od poslední 
kontroly provedené dne 10.12.2015 . Konstatoval, že pokladna je vedena svědomitě a je 
v pořádku. 
 
K bodu 7: 
Vyhlášení výsledků a předání  pohárů a ČC nejúspěšnějším chovatelům provedli  př. Brabec 
a člen výboru př. Kaiser. 
 
Mistr klubu: př. Michal Kaiser-378 b. 
Šampion 1,0: př. Stanislav Rek (nečlen klubu)-95,5b. 
Šampion 0,1: př. Miloslav Zbraněk- 95,5b. 
Nejlepší barva: př. Pavel Matúšů-95b. 
ČC jednotlivec: př. Ladislav Šujan, 95,5b. 
ČC kolekce: př. Stanislav Rek, 377b. 
Nejlepší typizace: př. Miloslav Zbraněk, 95,5b. 
 
K bodu 8:  
Př. Červinka poděkoval za přívítání a možnost posuzovat na naší speciálce. Podrobně 
zhodnotil kvalitu předvedených králíků, prohlásil, že zde byla předvedena řada kvalitních 
zvířat od více chovatelů což je dobře, zlepšila se kvalita srsti, u 24 králíků  byla provedena 
typizace což je poměrně vysoké číslo v porovnání s jinými speciálkami, plodnost králíků je 
dobrá. Dále upozornil na sražené zádě, rozštěp pyje, zuby bez problémů, pouze v jednom 
případě nižší hmotnost. Vyjádřil se taky k současné hmotnosti - v tomto případě je vzorník již 
překonaný, králíci dosahují v řadě případů vyšší hmotnosti i z důvodu kvalitnějších krmiv, 
která jsou dnes k dispozici. U jedinců odchovaných z regeneračního křížení lze předpokládat 
dosahování rovněž vyšší hmotnost. Navrhl hmotnost 3,50- 4,25 kg s tím, že konečné 
rozhodnutí je výlučně v kompetenci našeho klubu. Pohovořil také o aktuálních cenách 
králíků. Na místě zodpověděl dotazy některých chovatelů.   
 
K bodu 9: 
 
Dne 24. 11. 2016 se dožil př. Jaroslav Brabec 65 let. Oslavenci jsme předali dárkový balíček, 
poděkovali za odvedenou práci pro klub a popřáli zdraví, ,rodinnou pohodu a radost z chovu 
Mbh. 
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K bodu 10: 
Přihlášku ke vstupu do klubu si podal př. Vladislav Biernat z Bohumína. Protože byly splněny 
všechny podmínky pro jeho vstup do klubu stal se výše jmenovaný  řádným členem našeho 
klubu. Od této chvíle má náš klub 20 členů a 3 čestné členy. 
 
K bodu 11: 
- př. Šujan oznámil, že ze zdravotních důvodů již nechce vykonávat  funkci pokladníka klubu 
- př. Brabec pozval nového člena klubu př. Biernata na výstavu do Držovic a Stařechovic 
- poměrně rozsáhlá diskuze se rozvinula ohledně případných změn u  našeho králíka ve  
  vztahu k novému  vzorníku, zejména se řešila hmotnost. Část přítomných se vyjádřila pro 
  zachování hmotnosti do 4 kg, část je pro navýšení do 4,50 kg což by bylo v souladu s  
  evropským vzorníkem a část je pro „zlatou střední cestu“ od 3,50-4,25 kg. Protože někteří 
  chovatelé  postupně ze schůze odcházeli tak nedošlo k hlasování, což musíme považovat  
  za zklamání a problém 
- př. Brabec oznámil, že v říjnu se předpokládá v Prostějově krajská výstava Olomouckého 
  kraje a navrhl uspořádat zde výstavu k 30. výročí založení klubu. Přítomní se shodli, že je  
  třeba přesně zjistit, zda tomu tak skutečně bude a potom je možné se dohodnout na dalším 
- př. Mejzlík připomněl, že je třeba na výroční členské schůzi, která se předpokládá 
2.12.2017 opět v Prostějově, provést řádné volby do výboru a RK na dalších pět let  
 
 K bodu 12: 
 VČS bere na vědomí: 
- zprávu předsedy klubu př.Zbraňka přednesenou v jeho zastoupení jednatelem klubu 
- zprávu jednatele klubu př. Mejzlíka 
- zprávu pokladníka klubu př. Šujana 
- zprávu př. Hénika za revizní komisi 
 
ČS ukládá: 
- uhradit všem členům klubu, s výjimkou čestných členů klubu, klub. příspěvek na rok 2017  
  ve výši 200,- Kč nejpozději do 31.3.2017  
- jednateli klubu ve spolupráci s posuzovatelem př. Tomášem Červinkou zpracovat a zaslat 
  do redakce  časopisu Chovatel článek o letošní prosincové speciálce v Prostějově 
- výboru klubu svolat v prvním čtvrtletí příštího roku společný výbor s RK a stanovit úkoly na  
  rok 2017  
- př.Kaiserovi aktualizovat jmenný seznam členů na našich webových stránkách 
- jednateli klubu v měsíci lednu  zpracovat IZ a rozeslat ho všem členům klubu   
 
Usnesení z výroční členské schůze dne 10.12.2016 bylo schváleno  
  
K bodu 13: 
Jednatel klubu př. Mejzlík poděkoval přítomným za práci pro klub v letošním roce, popřál 
zdraví a štěstí do nového roku a chovatelské úspěchy v příštím roce.    
 
Zapsal: Kaiser Michal 
Ověřil: Brabec Jaroslav 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


